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Teams 
    
 Inbjudna SGA 
   
    
 
 
 
Revisorer 
Valberedningen 
 
 
Frånvarande 
     

Mats Bergman     
Ann-Marie Nottemark     
Anders Johansson     
Anneli Thylen     
Beatrice Ågren 
Karlsson  
David Lindström 
 
Kian Anderson      
 
Torsten Cordes 
Leena Tidman 
Madeleine Jakobsson 
Pär Hydén 
Sara Mejving 
Tom Nilsson 
Thomas Jansson 
Per Bondesson 
Pia Thulin. 
 
Michael Thomsen 
Josef Zetterberg 
Rikard Andersson 
Magnus Robertsson 
Jannie Elbrink 
Gunnar Gustavsson 
Torbjörn Johansson 
Richard Franzén 
Moa Roos 
Peter Dahl 
Stefan Stigemyr 
Thony Bergström 
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§ 175 Årsmötet 2024. 
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§ 178 Skrivelser.  
§ 179 Övriga frågor.   
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§ 167 Julbord. 
Vi började med att äta ett gott julbord på Vrigstad Värdshus. 
 
§ 168 Mötets öppnande.     
Mötesordförande Mats Bergman hälsade närvarande välkomna och förklarade mötet 
öppnat.  
 
§ 169 Samtal med SGA, Valberedningen, revisorer och kontaktpersoner.  
         Återblick och 2024. § 170 Godkännande av dagordning.  
Rallycross- Tom Nilsson. Det har varit ett bra år där man känner att man har fått 
tillbaka förare. Man har satt ihop supercupen, där man har lyckats få tag på flera 
sponsorer som gör att man kan ge juniorerna fria startavgift på dessa tävlingar. Det 
kommer var sju stycken tävlingar på fem banor från Fjärås till Haninge där det 
kommer var både endagars och tvådagarstävlingar. Bilsportkonferensen var bra. 
 
Folkrace- Leena Tidman. Man tycker att det varit ett bra 2023 med många startande 
på tävlingarna i Småland. Bilsportkonferensen var riktigt dåligt i år, där man inte fick 
ut något av konferensen. 
Man känner en stor oro inför 2024.  
Christer Jönson har skickat ut ett mejl till alla klubbar angående lotteriinspektionen, 
detta mejl har inte nått alla klubbar. Många har funderingar om vad SBF ska ha 
klubbarnas ekonomi till. Även det att klubbarna inte har fått någon riktig information 
om hur anbuden ska gå till, vilket leder till mycket spekulationer i landet om vad som 
ska hända under 2024. 
Leena Tidman och Madeleine Jakobsson sätter ihop frågor som Småland skickar upp 
till FS. 



Madeleine Jakobsson ny SGA 2024 informerar att det finns en krock mellan två 
klubbar 2024, som vill arrangera tävling samma helg, detta tar man med sig till 27/1–
24 på träffen i Nässjö. 
Enligt en enkät som varit ute så vill klubbarna bestämma helgerna själva, även detta 
kommer man att titta vidare på i kommittén. 
 
Racing- Pär Hydén. Redogjorde om vad som hänt under 2023, man har kört lite 
tävlingar. STCC lades ner under 2023, då man hade ett litet startfält. Anderstorp har 
kört tre tävlingar, Porsche ett i ångloppserien och en historisk, det blir samma 2024. 
 
Bil-O-Torsten Cordes. 28 tävlingar varav 18 har gått i Danmark och Finland, vilket har 
varit ett bra år. Man hade nordiska och SM i Ryds MK i samarbete med Wäxjö MK 
där man hade över 40 startande båda dagarna. Man har även en man som kör en 
elbil. Man vill sära på Bil-O och Regularity på hemsidan, och man har önskemål på 
en ny SGA i den sportgrenen. Valberedningen får med sig detta. 
Man har sett en tendens att förare löser prova bilsportlicens, mer än en gång på ett 
år, där måste man bli hårdare på att kolla detta. 
Torsten var i Vetlanda och presenterade Bil-O vilket resulterade i att man fick en ny 
förare. 
 
Rally- Torbjörn Johansson. Torbjörn kunde inte tyvärr inte vara med, så Styrelsens 
kontaktperson David Lindström informerade. 
Året som varit har man haft flera SM tävlingar, tyvärr så har det varit färre DM 
tävlingar vilket gjorde att man räknade om tabellen för att kunna ha en prisutdelning i 
rally. David informerar att Rally utskottet har ett fysiskt möte sen teams möte 
varannan månad. 
Man har lämnat över till den nya kommittén. 
Sara Mejving ny SGA 2024. Man kommer ha ett DM 2024 och man har som mål att 
ha sex tävlingar. Vi är ett attraktivt distrikt som många vill åka i. 
 
Valberedningen- Pär Bondesson. Det har kommit in lite tips till valberedningen och 
deras jobb att hitta nya personer till styrelsen 2024. Ungdomsgruppen har önskemål 
att man blir flera i gruppen. 
Frågan kom upp angående Josefin Fredriksson som varit med i folkrace kommittén, 
men då valberedningen hade flera nya namn så valde styrelsen att ersätta Josefin, 
det framkom tyvärr inte ordentligt till Josefin, vilket vi beklagar.  
 
§ 170 Konferens Bilsport Småland 27 januari. 
Gicks igenom 
 
§ 171 Godkännande av dagordning     
Dagordningen godkändes.   
  
 § 172 Föregående protokoll.    
Föregående mötesprotokoll godkändes, och skrevs under. 
 
 § 173 Ekonomisk rapport.    
Gicks igenom, Anneli redogjorde muntligt om ekonomin. Anneli håller på att fram en 
GDPR-pärm för Småland. 
 



§ 174 Information från SBF. 
 Bilsportgalan. 

Mats kommer att gå på galan, och strategi 2030 kommer ha ett fysiskt möte 
under dagen som Beatrice och Anders kommer var med på, dom kommer 
troligen även vara med på galan på kvällen. 
David går för rally utskottet. 

 Propositioner. 
Vi tar ett möte när de kommer till oss. 
 

§ 175 Årsmötet 2024. 
Gicks igenom, vi flyttar årsmötet till den 25/2–24 klockan 17,00, då det kom till oss att 
Rally Sweden var på den helgen vi först hade planerat. Styrelsen kommer att vara på 
plats i Vrigstad tillsamman med valberedningen. 
 
§ 176 Årshjulet 2024. 
Mats tittar på datum, och skickar ut ett förslag. 
 
§ 177 Rapporter från styrelsen.    
Bordlades. 
 
§ 178 Skrivelser.    
Protokoll som man kan gå in på SBF hemsida och läsa.    
Julkort från Jönköping karting club, som vi tackar för. 
Wilma Daag Gustavsson- Intyg. Wilma önska att få ett intyg på när hon var aktiv i 
ungdomsgruppen. Mats skriver ett. 
 
§ 179 Övriga frågor.     
Anneli tar upp angående revisionen, för 2023. Det beslutades att hon tar revisorerna 
till Vetlandas klubbstuga och gör revisionen där. Anneli tar kontakt med dem 
angående det. 
Ann-Marie informerar att hon har rensat på Facebook, då det har förekommit 
olämpliga inlägg på den. 
 
§ 180 Åtgärdslistan.    
Gick igenom.   
 
 § 181 Nästa möte.    
Mats återkommer med ett datum. 
  
 § 182 Mötet avslutas     
Mats Bergman tackar för mötet och avslutar det.     
     
     

     
     

     
     



Vid protokollet     Justeras     

Ann-Marie Nottemark     Mats Bergman     
 


